

Title (en)

COMBINED DESPATCH AND PRESENTATION PACK.

Title (de)

KOMBINIERTE VERSAND- UND PRÄSENTATIONSVERPACKUNG.

Title (fr)

CONDITIONNEMENT COMBINE DE PRESENTATION ET D'EXPEDITION.

Publication

EP 0523128 A1 19930120 (DE)

Application

EP 91907231 A 19910328

Priority

- DE 9003875 U 19900403
- EP 9100602 W 19910328

Abstract (en)

[origin: WO9115403A1] A combined despatch and possibly presentation pack to take flat-packed goods or flat containers. This pack has at least two presentation trays (3) to take the plastic containers (24), a folded lid (2) placed on the presentation trays (3) with two opposite folded-down sides (9a, 9b) and means for holding the folded lid on the presentation trays. The presentation trays may have a long and a short side (13, 17) and thus be L-shaped when viewed from the side and be arranged in rows on the short sides beneath the folded lid.

Abstract (fr)

Conditionnement combiné d'expédition et éventuellement de présentation destiné à abriter des marchandises emballées à plat ou des récipients plats. Ce conditionnement comporte au moins deux plateaux de présentation (3) destinés à recevoir les récipients plastiques (24), un couvercle cloche (2) placé sur les plateaux de présentation (3) et présentant deux côtés opposés abaissés (9a, 9b) ainsi que des moyens pour maintenir le couvercle cloche sur les plateaux de présentation. Ces derniers peuvent posséder un côté long et un côté court (13, 17) et ainsi être en forme de L lorsqu'ils sont vus de côté et être disposés en rangées sur les côtés courts sous le couvercle cloche.

IPC 1-7

B65D 5/32; B65D 5/68

IPC 8 full level

B65D 5/32 (2006.01); **B65D 5/68** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 5/323 (2013.01 - EP US); **B65D 5/68** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9115403A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

DE 9003875 U1 19900607; DE 59104161 D1 19950216; EP 0523128 A1 19930120; EP 0523128 B1 19950104; ES 2069883 T3 19950516; US 5293991 A 19940315; WO 9115403 A1 19911017

DOCDB simple family (application)

DE 9003875 U 19900403; DE 59104161 T 19910328; EP 9100602 W 19910328; EP 91907231 A 19910328; ES 91907231 T 19910328; US 92741392 A 19920924